
Protokół nr 4/11 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami 

odbytego dnia 20.10.2011 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności – Zał. nr 1 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Zdzisław Michael – Przewodniczący Rady Miejskiej. 

2. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy. 

3. Łukasz Nowakowski – Pracownik Wydziału Inwestycji i Architektury Urzędu 

Miejskiego. 

Komisja rozpoczęła się o godzinie 1005 a zakończyła o godzinie 1220. 

 

Wszystkich obecnych powitała Jolanta Kalisz, która przedstawiła porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Przygotowanie służb drogowych do zimowego utrzymania dróg.  

3. Informacja o ściągalności podatku rolnego oraz ulgi i umorzenia w 2011 r. 

4. Sprawy różne. 

Do pkt 1. 

Komisja zatwierdziła protokół z posiedzenia nr 3/2011. 

Do pkt 2. 

Ł. Nowakowski poinformował, że na dzień dzisiejszy nie ma w budżecie środków na akcję 

zima. Będzie ogłaszany przetarg, a pieniędzy trzeba szukać. 

Skarbnik poinformował, że aby zaciągnąć kredyt musi być opinia RIO, a na nią czeka się 

około miesiąca. 

Ł. Nowakowski poinformował, że w przyszłym tygodniu będzie ogłoszony przetarg do 4 

listopada będzie chciał podpisać umowę. 

J. Kalisz zauważyła, że konstrukcja umowy powinna być skonsultowana by nie powielać 

szablonu, bo dotychczasowa umowa nie była doskonała. Żeby mieć więcej swobody w 

wydawaniu pieniędzy. 

B. Gołuszko zadała pytanie czy do przetargu bierze się pod uwagę, aby na wsiach usługi 

odśnieżania mogli świadczyć rolnicy w ramach rozliczenia za podatek? 

Ł. Nowakowski odpowiedział, że nie bierze się takiego rozwiązania pod uwagę jak jest 

ogłaszany przetarg. 

J. Kalisz zadała pytanie czy dalej będzie praktyka interwencji na telefon? 

 



Ł. Nowakowski odpowiedział, że tak. 

Skarbnik zauważył, że Gmina mogłaby podpisać porozumienie i za odpłatnością realizować 

całą akcję odśnieżania. Ale o tym trzeba rozmawiać wcześniej. Społeczeństwo byłoby 

zadowolone bo nie byłoby sytuacji, że jeden drugiemu zasypałby drogę. 

Do pkt 3. 

Skarbnik przedstawił informację o ściągalności podatku rolnego. Poinformował, że 

ściągalność jest na poziomie 74%. Poinformował, że cena skupu zboża idzie bardzo do góry, 

nie wie czy to jest spowodowane dużym popytem na żywność. Uchwałę w sprawie 

ewentualnego obniżenia ceny skupu żyta będzie Rada podejmować w miesiącu listopadzie. 

Przygotowywana jest uchwała w sprawie zwolnień w podatkach. Ponadto poinformował, że 

Minister proponuje, aby część wpływów z podatku rolnego została przekazana na 

ubezpieczenie zdrowotne dla rolników. Trzeba się więc liczyć, że wpływy z tego tytułu będą 

mniejsze. Ponadto poinformował, że w przyszłym roku należy liczyć się z tym, że stawki a 

wodę i śmieci pójdą w górę. Jeżeli chodzi o ściągalność podatku rolnego to na 30.09.2012 r. 

zaległości było na kwotę 72.432 zł. wysłano upomnień na kwotę 43.501 zł. z upomnień 

26.000 zł. było wpłat. Wystawiono tytuły wykonawcze na kwotę 16.500 zł. to były osoby 

fizyczne Jeżeli chodzi o osoby prawne to plan był na kwotę 354.731 zł. zaległości są na 158 

zł. jest tutaj właściwie dwóch dużych podatników. Jeżeli chodzi o podatek leśny to plan 

wynosił 2.580 zł. 4 zł. jest zaległości Jeżeli chodzi o ulgi to Burmistrz wydał 3 decyzje 

odraczających i rozkładających na raty i są to decyzje pozytywne. Jeżeli chodzi o umorzenia 

zaległości podatkowych to na koniec września wydał 28 decyzji na kwotę 36.381 zł. 

T. Wiśniewski zadał pytanie ile dni jest od wezwania do zapłaty do wydania tytułu 

wykonawczego? 

Skarbnik odpowiedział, że Burmistrz ustala termin nie krótszy niż 7 dni. Ponadto Skarbnik 

poinformował, że budżet jest trudny, na pewno trzeba będzie znaleźć oszczędności. 

J. Kalisz zauważyła, że nie można szukać oszczędności tylko w szkołach i przedszkolach. 

Skarbnik, że trzeba zastanowić się nad tym co zrobić aby było lepiej realizując te same 

zadania. Trzeba zakończyć robienie czegoś na papierze, należy rozmawiać i wyjaśniać. Na 

pewno ktoś straci, ktoś straci pracę. Jeżeli środki są ograniczone nikt nie będzie stał murem 

za pracownikami. W Kozielnie są tereny rekreacyjne zakładając jedną przepompownię 

można byłoby grawitacyjnie pociągną kanalizację do Paczkowa. 

B. Gołuszko zadała pytanie kiedy mogą być wpływy do budżetu z kanalizacji? 

Skarbnik odpowiedział, że wpływy są, ale nie są znacznie większe. 

Na tym Przewodnicząca zamknęła pkt 2 posiedzenia. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie Komisji. 

 



       

Protokołowała:      Przewodnicząca posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa      Jolanta Kalisz

 



 

 


